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Z á p i s n i c a  č.  7/2019 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa 13. 12. 2019 
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Z á p i s n i c a č. 7/2019 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa  13. 12. 2019 

________________________________________________________________________ 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny,  

začiatok o 15. 05 hod. 

 

 

1., 2. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, schválenie navrhovateľov uznesení 

a overovateľov zápisnice 
Zasadnutie otvoril starosta obce za prítomnosti 7 poslancov. Určil zapisovateľku Mgr. Teréziu 

Haluškovú, navrhol overovateľov zápisnice -  pán Tischler a Jopčík, navrhovateľov uznesení - 

Mgr. Linet a pán Franek. Hlasovanie: za  všetkých 7 poslancov. 

V úvode ich oboznámil s programom zasadnutia a s doplnením bodu č. 8 – Rozpočtové 

opatrenie ZŠ č. 1/2019 a bod č. 11 – Schválenie uznesenia o kúpe nehnuteľného majetku – 

cintorín. Ostatné body sa automaticky posunú. 

Starosta dáva hlasovať za zmenu v programe. 

Hlasovanie: za: všetkých 7 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ 

Kontrolu urobil starosta obce. Z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva neboli žiadne 

poverenia a úlohy. Poslanci berú na vedomie. 

Príchod p. Fongusovej. 

 

4. Rozpočtové opatrenie obce Zákopčie č. 5/2019 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Starosta oboznamuje poslancov 

s obsahom rozpočtového opatrenia. Následne odovzdáva slovo p. Fongusovej, účtovníčke 

obce, ktorá podáva poslancom vysvetlenie k jednotlivým položkám rozpočtového opatrenia. 

P. Bednár – sklad, prístavba ZŠ, čo sa rozumie pod touto položkou? P. Fongusová – jedná sa 

o dobudovanie podlahy v prístavbe ZŠ, slúžiacej pre stolných tenistov. Poslanci nemajú 

ďalšie otázky, starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: všetkých 7 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Odchod p. Fongusovej. Príchod p. Kolosovej. 

 

5. Rozpočtové opatrenie OVPS č. 7/2019 

Poslanci dostali podklady k uvedenému bodu vopred mailom i poštou. Starosta odovzdáva 

slovo  p. Kolosovej, ktorá oboznamuje poslancov o obsahu predmetného rozpočtového 

opatrenia. Poslanci nemajú otázky. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za:  všetkých 7 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

6. Návrh VZN Obce Zákopčie o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady č. 2/2019 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred zaslané.  Slovo opäť dostáva p. Kolosová. 

Informuje poslancov o potrebe zvýšenia sumy na osobu za vývoz TKO. Obec zo zákona 

nemôže doplácať na náklady spojené s vývozom TKO. Starosta prečítal dôvodovú správu 
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o zvyšovaní poplatkov za skládkovanie odpadov. Návrh 20,00 € je vlastne dorovnanie na nulu 

za rok 2018. Rok 2019 budeme pri tejto sume v mínuse, ale nechcem ísť jednorazovým 

vysokým navýšením. U nás sa naposledy zvyšoval tento poplatok pred tromi rokmi. Okolité 

obce zvyšovali poplatok oveľa výraznejšie. JUDr. Roman – narastá objem odpadu? P. 

Kolosová – evidujeme nárast pri objeme separovaného odpadu, objem zmesového odpadu sa 

drží zhruba na rovnakej úrovni. JUDr. Roman – nie je možnosť zvoliť inú skládku? P. 

Kolosová – nie je táto možnosť, firma JOKO Čadca nám vypovedala zmluvu a zostáva iba 

skládka na Semeteši – WOOD ENERGY. Starosta – obec zápasí so zberom odpadov po obci 

počas celého roka. Zároveň sa zníži podiel separovaného odpadu z dôvodu zálohovania PET 

fliaš. P. Franek – je potrebné kontrolovať odber separovaného odpadu firmou, ktorá ho 

nevyváža v takom zložení ako by mala. Starosta – tento stav sa výrazne zlepšil po rokovaní so 

zástupcami skládky zo Semeteša a ENVIPAKOM. Obec zvažuje zriadenie kompostoviska, 

čím by sa znížil koeficient skládkovania odpadov. JUDr. Roman – prečo nemôže byť 

otvorený zberný dvor počas soboty, ľudia by to privítali. Starosta – zberný dvor nemôže byť 

otvorený bez dohľadu, kvôli vandalom. Mgr. Linet – ešte nikdy sa nestalo, že by bol človek 

odmietnutý pri žiadosti o odovzdanie odpadu do zberného dvora, zamestnanci OVPS sú 

ochotní sprístupniť zberný dvor aj počas soboty.  

Príchod p. Plačka.  

P. Jopčík – navrhujem zverejniť dôvod zvýšenia poplatku za vývoz TKO, z dôvodu nevôle 

občanov. Navrhujem zostať na navrhovanej sume 20,00 €, aby nedošlo k vysokému nárastu 

tejto sumy jednorázovo. Mgr. Linet - obsah tohto zákona bude musieť zákonodarca 

prehodnotiť. Pre samosprávu tu vzniká riziko pokuty pri doplácaní na náklady spojené 

s vývozom TKO a obec by nemohla v tomto prípade žiadať o žiadnu dotáciu 

z mimorozpočtových zdrojov. Je to nepopulárny krok, ale musíme ísť touto cestou zvýšenia 

poplatku za vývoz TKO už z vyššie uvedeného dôvodu. P. Franek – prečo nejdeme priamou 

cestou zvýšenia na 22,00 €, aby obec nedoplácala na vývoz TKO a nešla do tohto rizika. Mgr. 

Linet – výška poplatku sa dlhodobo nezvyšovala. P. Bednár – je potrebné určiť stred a hľadať 

iné zdroje. Starosta – nie je tu možnosť financovania z iných zdrojov. P. Franek – som za taký 

návrh navýšenia poplatku, aby obec nešla do mínusu. Aká by musela byť suma, aby boli 

pokryté náklady spojené s vývozom TKO? P. Kolosová – po rýchlom prepočítaní je so suma 

cca 24,00 €, ale je to iba predbežný odhad. JUDr. Roman – ponechal by som pôvodný návrh 

20,00 €. P. Franek – som za zvýšenie 22,00 – 24,00 €, nemôžeme doplácať, ideme do rizika, 

je to predovšetkým chyba v zákone. Starosta – okolité obce zvyšovali aj ostatné dane, my 

zatiaľ nie. P. Bednár – som za návrh p. Franeka. P. Franek – poplatok nebol zvyšovaný tri 

roky, musíme ho dorovnať. Mgr. Linet – nechcem zvyšovať poplatky, ale navrhnite ako nájsť 

na túto situáciu riešenie? P. Machovčáková – kontrolórka obce, v minulosti sa nemuseli zo 

zákona zvyšovať poplatky za vývoz TKO. Zmenil sa zákon a ten prinútil samosprávy 

zvyšovať tieto poplatky. Starosta dáva hlasovať za návrh  VZN so sumou 20,00 €. 

Hlasovanie: za:  0 

          zdržal sa: 2 (Jopčík, Plaček) 

          proti: 6 ( Mgr. Linet, JUDr. Roman, Franek, Tischler, Bednár, Hlasica) 

 

Návrh p. Franeka za sumu 22,00 €. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: všetkých 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

Odchod p. Hlasicu a p. Kolosovej. Príchod Mgr. Plačkovej. 
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7. Dodatok č. 3/2019 k VZN Obce Zákopčie o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa MŠ a na žiaka školského zariadenia na území obce Zákopčie č. 

1/2012 

Podklady boli vopred zaslané poslancom. Starosta odovzdáva slovo Mgr. Plačkovej, ktorá 

oboznamuje poslancov o potrebe dofinancovania režijných nákladov školskej jedálni. 

Navrhuje, aby bola prizvaná na zasadnutie finančnej komisie pri zostavovaní rozpočtu na rok 

2020, z dôvodu možnosti zmeny financovania z koeficientu na počet uvarených jedál, kedy by 

ŠJ dostala viac finančných prostriedkov. Mgr. Linet – nie je možné získať tieto prostriedky 

presunom z iných položiek vášho rozpočtu, pretože my ich musíme nájsť v rozpočte obce. 

Mgr. Plačková – nie je takáto možnosť, nemôžeme miešať originálne a prenesené 

kompetencie, teda peniaze obce a štátu. Mgr. Linet – aký by bol následok pre školskú jedáleň, 

keby sa neschválilo toto dofinancovanie? Mgr. Plačková – boli by porušené rozpočtové 

pravidlá a nemôžeme dofinancovanie riešiť z budúcoročného rozpočtu. P. Jopčík – pri 

správnom pochopení problematiky vám chýbajú dospelí stravníci, ktorí prinášajú financie 

prostredníctvom réžie. Ako je to s možnosťou rozvozu stravy v obci? Starosta – zase sa tu 

vynára nárast financií so zabezpečením vozidla, pracovníka a potrebných povolení. Poslanci 

nemajú otázky. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 4 poslanci (Bednár, JUDr. Roman, Plaček, Jopčík) 

          zdržal sa: 3 (Mgr. Linet, Franek, Tischler) 

          proti: 0 

Príchod p. Prívarovej a Sládečkovej. 

 

8.  Rozpočtové opatrenie ZŠ č. 1/2019 

Slovo dostáva Mgr. Plačková, ktorá informuje o jednotlivých položkách rozpočtového 

opatrenia. Poslanci nemajú otázky. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: všetkých 7 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Odchod Mgr. Plačkovej. 

Starosta dáva hlasovať za presun bodu č. 9 na koniec rokovania na žiadosť p. Magáta, ktorý 

sa chce zúčastniť prerokovania jeho žiadosti. Poslanci súhlasia. 

 

       9. Žiadosť p. Petra Klučku, bytom Zákopčie Stred č. 616 a p. Jána Chromíka, 

bytom Zákopčie Stred č. 867 o odpredaj časti obecného pozemku KN-C 508/21 

Starosta oboznamuje poslancov s obsahom predmetných žiadostí. Poslanci berú na vedomie. 

 

10.  Schválenie uznesenia o kúpe nehnuteľného majetku - cintorín 

Starosta informuje poslancov o vypracovanom geometrickom pláne, ktorý bol potrebný na 

odkúpenie predmetných pozemkov pod cintorínom. Je potrebné ešte schváliť uznesenie 

k zmluve, kde navrhuje splatenie kúpnej sumy dvoma splátkami v roku 2020 a 2021. 

Poslanci nemajú otázky. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: všetkých 7 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

11. Návrh plánu kontrolnej činnosti HKO na I. polrok 2020 

Návrh bol zaslaný poslancom vopred. Nemajú otázky. 

Hlasovanie: za: všetkých 7 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 
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Príchod p. Magáta. 

 

12.  Žiadosť firmy MAIT, s. r. o. o prerokovanie predĺženia nájomnej zmluvy 

v budove č. 838 

Starosta odovzdáva slovo p. Magátovi, ktorý žiada o predĺženie nájomnej zmluvy. Starosta 

informuje poslancov o stave priestorov v budove č. 838. Nájomcovi slúžia iba ako skladové 

priestory s množstvom neporiadku. Je tam nefunkčné kúrenie, nakoľko nie sú dodržiavané 

podmienky temperovania v priestoroch počas vykurovacieho obdobia. Poslanci – nie je 

nejaký iný zámer s týmto priestorom, aká je výpovedná lehota a aká je doba prenájmu? P. 

Magát – mám v pláne presťahovať skladové priestory do Čadce, doba nájmu mi postačuje 

jeden rok s výpovednou lehotou jeden mesiac. Mgr. Linet – zaujíma ma, prečo došlo k škode 

na majetku obce, bolo by korektné z vašej strany, aby už ku ďalším škodám nedochádzalo. P. 

Magát – budova a priestory sú v nevyhovujúcom stave, nebol som informovaný o odchode 

COOP Jednoty z priestorov na prízemí, vtedy došlo k zamrznutiu systému kúrenia. P. Franek 

– priestory nie sú vykurované, prenájmom ste sa zaviazali užívať a starať sa o zverený 

majetok. Malo by sa v priestoroch aspoň temperovať. JUDr. Roman – na akú dobu chcete 

teda predĺženie nájmu? P. Magát –  potrebujem určitý čas na vypratanie priestorov. P. Bednár 

– priestory je potrebné uviesť do pôvodného stavu. P. Magát – priestor nie je možné dať do 

pôvodného stavu, nakoľko je tam vybudovaná vzduchotechnika, elektrina a krbové kúrenie. 

Nemám problém ponechať obci zrekonštruované priestory. P. Franek – navrhujem predĺžiť 

nájomnú zmluvu na obdobie jedného roka, s výpovednou lehotou jeden mesiac a zaplatením 

finančnej zábezpeky na šesť mesiacov vopred. Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: všetkých 7 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

Odchod p. Magáta. 

 

     13.  Rôzne 

 

Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2018 
Podklady boli poslancom zaslané vopred. Poslanci berú na vedomie. 

 

Žiadosť p. Prívarovej a Sládečkovej 

Starosta prečítal poslancom predmetnú žiadosť a odovzdáva slovo p. Prívarovej 

a Sládečkovej. Tie vysvetľujú poslancom vzniknutú a pretrvávajúcu situáciu v základnej 

škole. Týka sa predovšetkým ich pracovno-právnych vzťahov. Žiadajú poslancov, aby k ich 

žiadosti vydali stanovisko a pomohli im riešiť vzniknutý stav. P. Franek – z našej pozície nie 

je možné riešiť uvedený problém, ale sám sa budem o túto tému zaujímať a dohodnem si 

osobné stretnutie s vedením základnej školy. Mgr. Linet – my nie sme nadriadený orgán 

v riešení tohto problému, sme iba zriaďovateľom. Odporúčam obrátiť sa na odborovú 

organizáciu, prípadne inú inštitúciu, do ktorej pôsobnosti spadá tento stav. Súhlasím 

s názorom p. Franeka o prejednaní s vedením školy. Poslanci berú na vedomie a odporúčajú 

starostovi stretnutie s vedením základnej školy. 

 

Diskusia 

P. Jopčík – chcem poďakovať za pridanie verejného osvetlenia v časti U Holých, zároveň 

chcem vyzdvihnúť aktivitu obce s rozmiestnením vianočnej výzdoby v jednotlivých častiach 

obce, ktorá spestrila toto vianočné obdobie. 
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15.    Záver 
Z dôvodu vyčerpania bodov programu starosta poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie 

ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Ján Slaninák                       Mgr. František Linet                                                                   

        starosta obce               zástupca starostu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Vladimír Tischler                                                                     Tibor Jopčík 

            I. overovateľ                                                                         II. overovateľ 
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Prílohy:  
Pozvánka 

Prezenčná listina 

Rozpočtové opatrenie obce Zákopčie č. 5/2019 

Rozpočtové opatrenie OVPS č. 7/2019 

Návrh VZN Obce Zákopčie o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady č. 2/2019 

Dodatok č. 3/2019 k VZN Obce Zákopčie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa MŠ a na žiaka školského zariadenia na území obce Zákopčie č. 1/2012 

Rozpočtové opatrenie ZŠ č. 1/2019 

Žiadosť p. Petra Klučku, bytom Zákopčie Stred č. 616 a p. Jána Chromíka, bytom Zákopčie 

Stred č. 867 o odpredaj časti obecného pozemku KN-C 508/21 

Znenie uznesenia o kúpe nehnuteľného majetku – cintorín 

Návrh plánu kontrolnej činnosti HKO na I. polrok 2020 
Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2018 

Žiadosť p. Prívarovej a Sládečkovej 

 

 

 


